
Inspreker: M.Nijweide namens Medezeggenschapsraden Augustinusschool en st. 
Martinusschool. 

 
 
 
Dank u wel voorzitter, 
 
 
Geachte leden van de raad, 
 
Mijn naam is Marc Nijweide en ik spreek u toe namens de medezeggenschapsraden van de 
Augustinusschool en de Martinusschool in Gaanderen.  
 
Volgens de laatste prognoses krimpt het aantal kinderen in ons dorp dat naar de basisschool gaat op 
termijn naar ongeveer 350. En zal dan structureel op dit niveau blijven. Naar onze mening is het niet 
verantwoord om met dit leerlingenaantal 2 basisscholen in ons dorp te handhaven.  
 
Wij merken nu al dat door de krimp de verdeling van leerlingen in bepaalde jaargangen ongelijk is 
verdeeld over de scholen wat tot combinatieklassen leidt op alle scholen in ons dorp. Door de fusie 
tussen Augustinus- en Martinusschool kunnen deze al tot een minimum beperkt worden en we hopen 
dat dit op termijn ook voor Wis&Wierig zal gelden.  
 
Voor u ligt het voorstel om in Gaanderen een nieuwe basisschool te bouwen voor 350 leerlingen. Een 
sterke voorziening die op lange termijn groot genoeg is voor alle kinderen in ons dorp. Wij zijn blij met 
dit voorstel omdat dit naar onze mening ook de beste oplossing is.  
 
Wij steunen dit voorstel van harte en willen u dan ook vragen om hiermee in te stemmen. 
 
Ik dank u voor uw aandacht. 
 


